

جدول حداقل مزد و مزایای کارگران مشمول قانون کار طبق بخشنامه ۲۵۱۱۹۳

مورخ ۹۹/۱۲/۲۷ وزارت تعاون ، کار و رفاه اجتماعی در سال ۱۴۰۰

حداقل مزد روزانه سال ۱۴۰۰	۸۸۵/۱۶۵ ریال
نحوه افزایش سایر سطوح مزدی نسبت به آخرین مزد سال ۱۳۹۹	۲۶٪ + رقم ثابت ۸۲۷۸۵
پایه سنواتی (روزانه)	۴۶/۶۶۷ ریال
حد اقل مزد سی روز کار	۲۶/۵۵۴/۹۵۰ ریال
حد اقل مزد سی و یک روز کار	۲۷/۴۴۰/۱۱۵ ریال
کمک هزینه اقلام مصرفی خانوار (بن کارگری) (ماهیانه)	۶/۰۰۰/۰۰۰ ریال
کمک هزینه مسکن (ماهیانه)	۴ / ۵۰۰/۰۰۰ ریال
کمک هزینه عائله مندی (حق اولاد) به ازای هر فرزند (ماهیانه)	۲/۶۵۵/۴۹۵ ریال
حد اقل مزد یک ساعت کار عادی	۱۲۰/۷۵۹ ریال
حداقل مزد یک ساعت اضافه کاری	۱۶۹/۰۶۳ ریال
حد اقل مبلغ شبکاری ۳۵ درصد مزد روزانه	۳۰۹/۸۰۸ ریال
حد اقل مبلغ نوبتکاری ۱۰ درصد مزد روزانه	۸۸/۵۱۶ ریال
حد اقل مبلغ نوبتکاری ۱۵ درصد مزد روزانه	۱۳۲/۷۷۵ ریال
حد اقل مبلغ نوبتکاری ۲۲/ ۵ درصد مزد روزانه	۱۹۹/۱۶۲ ریال
حد اقل مبلغ عیدی بابت یک ماه	۴/۴۲۵/۸۲۵ ریال

✱ بخشنامه حداقل مزد سال ۱۴۰۰ و جدول حداقل مزد و مزایای کارگران مشمول قانون

کار در درگاه الکترونیکی اداره کل تعاون ، کار و رفاه اجتماعی خوزستان به نشانی

Khuzestan.mcls.gov.ir در دسترس قرار گرفته است .

بسمه تعالی

جدول مزد طرح هماهنگ طبقه بندی مشاغل شرکتهای خدماتی از ۱۴۰۰/۱/۱

ضریب ریالی ۱۵۶,۶۱

ارقام به ریال در روز

پایه سنوات	مزد شغل	گروه
۴۶۶۶۷	۸۸۵۱۶۵	۱
۴۶۸۶۷	۸۸۷۵۱۴	۲
۴۷۰۶۷	۸۸۹۸۶۳	۳
۴۷۲۶۷	۸۹۲۲۱۲	۴
۴۷۴۶۷	۸۹۵۳۴۵	۵
۴۷۶۶۷	۸۹۸۴۷۷	۶
۴۷۸۶۷	۹۰۱۶۰۹	۷
۴۸۰۶۷	۹۰۵۵۲۴	۸
۴۸۲۶۷	۹۰۹۴۴۰	۹
۴۸۴۶۷	۹۱۴۱۳۸	۱۰
۴۸۶۶۷	۹۱۸۸۳۶	۱۱
۴۹۰۶۷	۹۲۳۵۳۴	۱۲
۴۹۴۶۷	۹۲۹۷۹۹	۱۳
۴۹۸۶۷	۹۳۶۰۶۳	۱۴
۵۰۲۶۷	۹۴۲۳۲۸	۱۵
۵۰۶۶۷	۹۵۰۱۵۸	۱۶
۵۱۰۶۷	۹۵۷۹۸۹	۱۷
۵۱۴۶۷	۹۶۷۳۸۵	۱۸
۵۱۸۶۷	۹۷۶۷۸۲	۱۹
۵۲۲۶۷	۹۸۸۵۲۸	۲۰